

KARES-UP

Visit us at stand 109

Category: Cosmetics & Nutricosmetics

Type: Brand support



Kares-up accompagne les marques de santé-beauté durant toute la durée de leur développement : stratégie de positionnement marché, conception et réglementation des produits (France et Europe), expertise fabrication. Notre valeur ajoutée est la recherche de l'innovation (concepts premium, complexe In & Out, nouvelles galéniques...) grâce à notre cellule innovation. 50% de notre activité concerne la nutricosmétique.

Au-delà des accompagnements proposés, nous sommes également créateurs d'une nouvelle matrice brevetée de gummies ultra-concentrés en actifs. Nous sommes les seuls à pouvoir fabriquer des gummies contenant jusqu'à 500mg d'actifs. Les French Gummies sont fabriqués en France.



Kares-up is supporting health and beauty brands in the whole developments steps from the marketing strategy to the manufacturing of the products, including formulation and regulation (Europe).

Our key value is innovation (premium concepts, In & Out complex, new galenics...) thanks to our innovation lab. 50% of our activity is focused on nutricosmetics.

Beyond food supplement brand support, we are also creators of a new patented matrix of gummies highly concentrated in active ingredients. We are the only ones worldwide to be able to manufacture gummies containing up to 500mg of active ingredients. French Gummies are made in France.



Adresse: 23 QUAI CLAUDE BERNARD 69007 LYON

Téléphone: 06 48 03 91 12

rdacosta@kares-up.com